
Verksamhetsberättelse Södergårds samfällighet 2016-2017 

 

Styrelsen har haft 9 styrelsemöten under verksamhetsåret. 
  
Träff med gamla och nya gårdsombud för genomgång av vad som skulle göras under 
sommaren. 
 
Slamsugning av dagvatten brunnarna är genomfört i höst. Sopavgiften sänktes och det blev 40 
000 kr billigare.  
 
Vi har fått tre nya husägare under året 2016. 
 
IP-Only har varit här och grävt för fiber mellan jul och nyår.  
 
Justeringar är gjorda på en del av garageportarna.  
 
Termometrar inköpta till varmgaragen för att kunna få en bild över om fläktarna behöver 
justeras för att hålla rätt temperatur. 
 
Anläggningsbeslutet lämnat för revidering är ej färdigt. 
 
Styrelsen föreslår att årets vinst 74 306,75 kr disponeras så att till investeringskontot överförs 
128 000 kr, en extra amortering görs på  31 507 kr, till ny räkning överförs  - 85 200,25 kr  
 
 
Brunflo 2017-02-27 
 
För styrelsen 
 
 
 
 
Eva-Britt Frånlund 
Ordförande       


